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Zápisnica 

zo zasadnutia komisie športu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Petržalka 

dňa 19. januára 2021 

 

Prítomní: J. Fischer, S. Horínek, M. Dragun,  P. Hochschorner, R. Vančo, M. Vičan 

Ospravedlnení: J. Bučan, I. Halmo 

Za referát kultúry a športu: R. Schnürmacher,  

Hostia a prizvaní: podľa prezenčnej listiny 

Začiatok rokovania:  15:30 hod. 

Ukončenie rokovania: 17:25 hod. 

Program:  

1. Otvorenie rokovania, schválenie programu 

2. Návrh na pridelenie dotácii pre veľké športové kluby na rok 2021 

3. Návrh VZN k poskytovaniu a úhrade soc. služieb,   

4. ŠH Prokofievova, stav riešenia projektu k januáru 2021  

5. Predstavenie projektu o petržalskom futbale. 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

 

Priebeh rokovania: 

K bodu 1) 

Úvod a schválenie programu rokovania 

Rokovanie komisie prebiehalo formou videokonferencie a viedol ho predseda komisie športu J. 

Fischer, ktorý privítal prítomných a oboznámil ich s programom a on-line formou zasadania 

komisie. Program bol schválený.  

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, M. Dragun,  P. Hochschorner, M. Vičan 

Prítomných:  5 

 Za:   5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Záver: program rokovania bol schválený 

 

K bodu 2  

Návrh na pridelenie dotácii pre veľké športové kluby na rok 2021 

 

Rozprava 

Materiál bol prerokovaný online v priebehu predchádzajúcich dní a hlasovanie každého 

oprávneného člena hodnotiacej komisie bolo zaslané na určenú adresu. Výsledky boli spracované 

a spolu s podkladmi z prihlášky boli dosadené do vzorca. Výsledok je predložený komisii športu na 

vyjadrenie, resp. odsúhlasenie. Zazneli aj viaceré ohlasy členov komisie: M. Dragun pochválil 

transparentnosť hodnotenia a vyjadril názor, že treba systém stabilizovať a nemeniť každý rok. 

Prihovára sa za ponechanie súčasného stavu. Súčasne kladne hodnotil podklady na hodnotenie 

klubov, spomenul karatistov, ktorí vstúpili medzi hodnotené subjekty prvý krát.  L. Pastorová 

poukázala na lepšiu prácu so žiadateľmi v zmysle vysvetlenia k vypĺňaniu niektorých riadkov 

prihlášky a najmä vylepšeniu techniky hodnotenia 2 oddielov jedného klubu. Bude treba dať 

inovované pokyny žiadateľom. Za prínos k transparentnosti považuje nevstupovanie administrátora 

do dát získaných od samotných žiadateľov z e-grantu. 

Uznesenie: členovia komisie športu Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Petržalka  

o d p o r ú č a j ú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  s ch v á l i ť poskytnutie  

dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka pre:  
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1.  FC Petržalka, družstvo  v sume  39 576,66 €  

2.  Gymnastické centrum (Slávia UK), o.z  v sume  32 203,96 €  

3.  Školský športový klub B.S.C. Bratislava, o.z.  v sume  19 301,73 €  

4.  MŠK Iskra Petržalka, o.z.  v sume  16 285,20 €  

5.  Hockey club Petržalka 2010, o.z.  v sume  15 421,23 €  

6.  Športová škola Karate Bratislava  v sume  15 021,88 €  

7.  Reakreačný beh (Run for fun, o.z.)  v sume  12 644,18 €  

8.  Športový klub polície Bratislava, o.z., hádzanársky oddiel  v sume  13 492,04 €  

9.  Klub modernej gymnastiky Danubia, o.z.  v sume  17 586,35 €  

10.  ŠK Juventa Bratislava, o.z.  v sume  5 342,75 € 

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, M. Dragun,  P. Hochschorner, R. Vančo, M. Vičan 

Prítomných:  6 

 Za:   6  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 6/2020 zo dňa 

23.júna 2020 o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby 

 

Rozprava: materiál uviedla Soňa Chanečková, riaditeľka Strediska sociálnych služieb Petržalka. 

 Členovia komisie odsúhlasili materiál v predloženom znení. Členovia komisie nemali žiadne 

dodatočné otázky a návrh podporili. 

 

Uznesenie: členovia komisie športu odporúčajú Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka  s c h v á l i ť  návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava–Petržalka č. 6/2020 zo dňa 23.06.2020 o poskytovaní a výške úhrady za sociálne služby. 

 

Hlasovanie: J. Fischer, S. Horínek, M. Dragun,  P. Hochschorner, R. Vančo, M. Vičan 

Prítomných:  6 

 Za:   6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 4  

ŠH Prokofievova, stav riešenia projektu k januáru 2021 

 

O priebehu a stave projektu ŠH Prokofievova referovala Ľ. Pastorová, vedúca pracovnej skupiny 

pre riešenie projektu ŠH Prokofievova, ktorá zhrnula kroky vykonané do januára 2021, 

Skonštatovala že ŠH Prokofievova je od konca roka 2020 odovzdaná do kompetencie mestskej 

časti, ktorá prebrala celú halu od nájomcov do svojej správy a bude ďalej riadiť jej prevádzku až do 

prevzatia haly do prenájmu novým nájomcom, ktorý vzíde z vyhlásenej súťaže. Správcom zostáva 

p. Eva Šuláková, ktorá bude dohliadať na prevádzku, ale pod riadením MČ. A. Brozsová doplnila, 

že súťaž je už vyhlásená a treba rozšíriť jej zverejnenie v médiách. Navrhla v denníkoch Šport, 

Sme, ďalej v Petržalských novinách, resp. Naša Petržalka, Bratislavských novinách, TV Bratislava, 

členovia komisie v diskusii doplnili aj ďalšie možnosti, ako sú Trend, elektronické médiá, ...... 

Členovia komisie navrhli aby zverejnenie v mediálnom priestore bolo zverené komunikačnému  

oddeleniu MČ. Členovia KŠ zobrali informáciu na vedomie. 
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K bodu 5  

Predstavenie projektu o petržalskom futbale. 

 

Materiál predstavil predkladateľ návrhu na spracovanie histórie futbalu v Petržalke PhDr. Juraj 

Červenka. Oboznámil členov KŠ so svojou koncepciou projektu, zámerom a rozsahom 

pripravovanej publikácie. Na otázku finančných nákladov odpovedal, že na základe rozsahu svojej 

práce okolo projektu, zháňania materiálu a prípravy publikácie. Za spracovanie celého projektu má 

predstavu o svojej odmene 2000 €. O túto sumu by mohol požiadať na e-grant MČ z dotácii starostu 

MČ (https://petrzalka.egrant.sk/). Okrem toho budú potrebné prostriedky na získavanie 

podkladových materiálov (fotografie, články, staré tlače,....) odhadom  200 – 400 €, ktoré je možné 

riešiť z rozpočtu referátu kultúry a športu. Na predstavený projekt reagovali viacerí členovia KŠ 

a prisľúbili aj aktívnu pomoc autorovi – napr. člen KŠ p. Horínek ponúkol rozsiahlu pomoc cez svoj 

okruh športových novinárov, futbalových funkcionárov, hráčov a nadšencov s kontaktami na nich. 

Členovia komisie vzali informáciu o projekte na vedomie. 

 

6. Rôzne 

 

M. Dragun upozornil na možnosť realizovať najmä stavebné práce cez Športové zariadenia 

Petržalky, s.r.o., kde je možné odrátať z konečnej ceny DPH. Tento názor podporili p. Fischer 

a Vičan. 

J. Fischer informoval, že chce iniciovať na MZ proces na vyčlenenie finančných prostriedkov na 

obnovu a rozvoj športovej infraštruktúry v MČ Bratislava-Petržalka 

P. Hochschorner upriamil pozornosť na ponuku zápasníckeho klubu BARS Bratislava na 

vybudovanie zápasníckej ŠH v areáli ZŠ Holíčska 50. 

 

7. Záver 

 

Predseda komisie športu  J. Fischer poďakoval účastníkom rokovania za ich aktívnu účasť a ukončil 

rokovanie. Nasledujúce zasadnutie komisie športu je plánované na 23.2.2021. 

 

 

 

 

V Bratislave 19.1.2021       Mgr. Jozef Fischer, v. r. 

                    predseda komisie 

 

 

Zapísal: R. Schnürmacher, tajomník komisie 

https://petrzalka.egrant.sk/

